

提取款項 Fund Withdrawal

致： 創陞證券有限公司
To: Innovax Securities Limited

日期：
Date: _____

帳戶資料
Account Information

帳戶號碼：
Account Number: _____

帳戶名稱：
Account Name: _____

請從本人/吾等在貴公司的帳戶提取所指示之金額
Please withdraw the following amount from my/our account held with you:

提取詳情 Withdrawal Details			
提取貨幣： Currency of Withdrawal:	<input type="checkbox"/> 港幣 HKD	<input type="checkbox"/> 美金 USD	<input type="checkbox"/> 其他貨幣 Other Currency _____
提取金額： Amount of Withdrawal:	\$ _____		
收款方式： Method of Payment:	<input type="checkbox"/> 支票 Cheque	<input type="checkbox"/> 匯款(外地) Remit (for Oversea)	<input type="checkbox"/> 匯款(本地) CHATS (for local)
手續費 (扣除方式)： Handling Fee (Deduct from):	<input type="checkbox"/> 匯款金額 Remittance Amount	<input type="checkbox"/> 客戶帳戶餘款 Client Account Balance	

收款人及收款銀行資料 Beneficiary and Beneficiary Bank Information	
<input type="checkbox"/> 已登記帳戶 Registered Account	<input type="checkbox"/> 其他 Other
收款人名稱： Beneficiary Name: _____	
收款銀行名稱*： Beneficiary Bank Name*: _____	
收款銀行地址*： Address*: _____	
省 Province _____	城市 City _____
國家 Country _____	
銀行帳戶號碼： Beneficiary Account No.: _____	
給收款人附言*： Message to Beneficiary*: _____ (電匯單之附言欄需填寫資料；屆時客戶取款時，須向銀行作相同說明。) (The attached slips of wire transfer must fill in the information. At the time of withdrawal, the customer shall make the same explanation to the bank.)	
匯款用途* Payment Purpose* _____	
銀行識別代碼： Bank Identifier(e.g. SWIFT Code): _____	

請根據上述之指示從本人/吾等在貴公司的帳戶提取資金。本人/吾等已閱讀及同意遵守此申請表所刊載之所有條款及細則。
Please withdraw funds from my/our account held with the Company in accordance with the instruction made as aforesaid. I/We have read and agreed to be bound by all the Terms and Conditions contained in this application form.

S.V.

客戶簽署 / 客戶主任簽署 Client's Signature(s) / AE's Signature

備註Remarks:

1. 所有提取指示需於上午十一時前通知本公司，於指定時間後收到的提取指示會於下一個交易日處理。
All fund withdrawal instruction must notify us before 11:00a.m., fund withdrawal instruction notified after the designated time will be processed in the next trade day.
2. 即時轉賬方式(CHATS)只支援港元、美元及人民幣，另收取港幣\$300手續費。
CHATS can only support HKD, USD and RMB, and HK\$300 handling charge will be applied.
3. 除了港元、美元及人民幣外，必須以電匯方式轉賬，需時2至3個工作天，並收取港幣\$400手續費。
Besides HKD, USD and RMB, all other currencies will be transferred by T/T. The processing time of transfer takes 2-3 days and the handling charge is HK\$400.

本公司專用 For Official Use Only				
CS:	Settlement:	Approved by Risk:	Finance:	Approved by RO:
	Maker:		Maker:	
	Checker:		Checker:	